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Miljøministerens bidrag til besvarelse af spørgsmål nr. 21 stillet af Fol-
ketingets Europaudvalg.

Spørgsmål 21: 
”Ministeren bedes redegøre for hændelsesforløbet vedrørende Folketingets 
involvering i beslutning om Kommissionens forslag om ”nødvendige anven-
delser” af methylbromid og samtidig tilkendegive, om ministeren og regerin-
gen finder, at Folketinget er involveret på en tilfredsstillende måde eller om 
der er behov for forbedringer”.

Svar:
Udkast til Kommissionens beslutning om nødvendige undtagelse for forbud 
mod anvendelse af methylbromid var ministeriet i hænde sent torsdag den 
8. december. Efter modtagelsen af forslaget gennemgik ministeriet forslaget 
og udarbejdede notater om forslaget og gennemførte høring i EU-
specialudvalget. Efter godkendelse i regeringen oversendtes fredag den 16. 
december grundnotat samt notat om forslaget til Folketingets Europaudvalg 
og Folketingets Miljø- og Planlægningsudvalg.

Der har i den pågældende sag været meget kort tid til den samlede proces, 
herunder til Folketingets involvering i sagen. Ministeriet arbejder løbende for 
at sikre, at der i forhold til fristerne for fremsendelse af forslag gøres hvad 
der er muligt for, at Europaudvalget får tilsendt notat og grundnotat om 
Kommissionens forslag hurtigst muligt.
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